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Abstract (en)
The invention relates to a backpack with a body protection device (2) which is removable through an opening (12) towards the outside. The body
protection device (2) has the shape of a flat item which can cover at least the front upper body area of the backpack carrier and is attached by its
one end region to the backpack (1) behind the opening (12). The flat item (2) has a neck cut-out (22) which, when the flat item (2) is pulled forwards
above the backpack carrier, is located approximately above the head of the backpack carrier. The neck cut-out (22) can be widened such that the
head of the backpack carrier can be passed through it. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rucksack mit einer durch eine Öffnung (12) nach außen entnehmbaren Körperschutzeinrichtung (2). Die
Körperschutzeinrichtung (2) weist die Form eines Flächenteiles auf, das wenigstens den vorderen Oberkörperbereich des Rucksackträgers
bedecken kann und mit seinem einen Endbereich am Rucksack (1) hinter der Öffnung (12) befestigt ist. Das Flächenteil (2) besitzt einen
Halsausschnitt (22), der sich dann, wenn das Flächenteil (2) oberhalb des Rucksackträgers nach vorne gezogen ist, etwa oberhalb des Kopfes des
Rucksackträgers befindet. Der Halsausschnitt (22) ist so aufweitbar, daß der Kopf des Rucksackträgers hindurchführbar ist. <IMAGE>
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